
線條簡約的寬敞梳化
BRÅTHULT梳化擁有簡約線條、充滿現代風格的直線設計，坐在上面 
感覺寬敞舒適。金屬框架穩固耐用，容易抬起移動，方便您在翻新 
家居或搬家時搬動梳化。梳化需要用作睡床？選擇可快捷變成睡床的 
梳化床吧。彈簧座椅、彈性泡膠讓坐低或睡覺的時光更舒適。

從頭到尾也環保
BRÅTHULT梳化以輕巧、堅固、耐用的物料製造。平盒包裝方便運送，
讓您輕鬆帶回家，同時亦增加我們的運輸效率，幫助減少排放二氧 
化碳，降低成本，創造低價。梳化更經特別設計，讓您輕易分拆回收 
(當然，是在梳化與您經歷多年歲月之後)。從頭到尾都如此環保！

Spacious sofa with clean lines
BRÅTHULT sofa has a slim design with clean and straight modern lines, while also being 
spacious and generous when you sit in it. The metal frame makes it stable and durable, 
yet easy to lift and move if you want to refurbish or if you maybe move to a new home. 
Does the sofa need to double as a bed? Then choose the sofa-bed that quickly and 
easily transforms into a comfortable bed. The springy seat and elastic foam mean that 
you sit and sleep comfortably.

Sustainable the whole way
BRÅTHULT sofa is made of lightweight yet sturdy and durable materials. The flat packs 
which the sofa comes in make it easier for you to transport and carry into your home.  
It also makes our transports more efficient which means that we can keep our carbon 
dioxide emissions down and prices low. The sofa is also designed so that you can 
easily separate and recycle the materials (at some point, many years down the road). 
Sustainable the whole way!

組件
三座位梳化
角位梳化
角位梳化床

MODELS
Three-seat sofa 
Corner sofa 
Corner sofa-bed

可更換椅套
Removable cover

多款椅套款式
Choice of cover

可機洗椅套
Washable cover

可貯物式腳凳
Storage in footstool

BRÅTHULT 三座位梳化布套  
cover for 3-seat sofa

VISSLE 橙紅色 red-orange 903.361.83 $440
BORRED 灰綠色 grey-green 903.362.44 $940 

BRÅTHULT 角位梳化及角位梳化床布套  
cover for corner sofa and sofa-bed

VISSLE 橙紅色 red-orange 203.361.91 $590
BORRED 灰綠色 grey-green 903.362.39 $1,390 

BOMSUND 床褥 mattress
適用於BRÅTHULT角位梳化及角位梳化床。 
Fits BRÅTHULT corner sofa and corner sofa-bed.

71×71cm 203.361.67 $150

BOMSUND 床褥 mattress
適用於BRÅTHULT角位梳化床。 
Fits BRÅTHULT corner sofa-bed.

71×131cm 903.361.59 $300

BOMSUND 床褥 mattress
適用於BRÅTHULT三座位梳化、角位梳化及角位 
梳化床。 
Fits BRÅTHULT 3-seat sofa, corner sofa and corner 
sofa-bed.

71×201cm 103.361.63 $350

額外床褥 EXTRA MATTRESSES 額外布套 EXTRA COVERS

產品及組件或須組裝，詳情可參閱價目標籤。產品資料只供參考，詳情請向店務員查詢或瀏覽IKEA.com.hk。 
如有爭議，宜家家居保留最終之決定權。
All units require assembly, please refer to the price tag. Product information is for reference only,  
please contact our staff or browse IKEA.com.hk/en. In case of any dispute, IKEA shall have the right of final decision.

發掘更多資訊 See more at：
IKEA.com.hk

所有配件及售價 ALL PARTS AND PRICES
尺寸：闊 × 深 × 高
Size: width × depth × height
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購物小提示 GOOD TO KNOW

嚴格布料測試
宜家家居會測試梳化及扶手椅的布套，確保耐用。測試布料 
的抗磨能力時，會以機器將布料與另一塊布料大力磨擦， 
若布料可在測試中磨擦15,000次，便適合用作製造日常使用
的傢具，若可在測試中磨擦30,000次以上，則證明其抗磨損
能力極高。由於所有布料也會受陽光影響，我們亦會檢查 
布料有效防褪色的能力。

耐用程度
嚴格測試可反映布套的耐用程度，但未能完全反映布料品質， 
因為耐用程度亦視乎物料、構造及使用習慣而定。表面平滑的
厚身密織布料抗磨能力較高，混合天然及人造纖維的布料則
比純天然纖維布料更耐磨，而染紗布料亦比印花布料更耐用。
骯髒的布套比乾淨的布套更易磨損。當然，使用梳化的方式
亦有影響。

Our fabrics have been tested 
At IKEA we test the fabric covers on our sofas and armchairs 
so you can be sure they’re durable. The fabric’s ability to resist 
abrasion is tested by using a machine to rub it against another 
fabric while applying firm pressure. A fabric that can take 15,000 
cycles is suitable for furniture that must withstand everyday life 
at home – and if it can take more than 30,000 cycles, it is very 
resistant to abrasion. All fabrics are sensitive to sunlight, which  
is why we also check that our fabrics resist fading effectively.

Durable in different ways 
Tough tests are an important way to check the durability of our 
fabric covers, but they don’t tell the whole story. Durability also 
depends on materials, construction and manner of use. Heavy, 
tightly woven fabrics with a flat surface are most resistant to 
abrasion. Fabrics with a mixture of natural and synthetic fibres 
can withstand abrasion better than fabrics with only natural fibres. 
Yarn-dyed fabrics are more durable than fabrics with printed 
patterns. And a dirty cover wears out faster than a clean one.  
The fabric is also affected by how you use your sofa of course.

清洗指引
Washing  

instructions

抗磨能力 (次數)
Resistance to 

abrasion (cycles)

VISSLE 全聚酯纖維。
100% polyester.

50,000

BORRED 95%聚酯纖維，5%尼龍。
95% polyester, 5% nylon.

25,000

BRÅTHULT 三座位梳化 3-seat sofa

總尺寸 Overall size：212×78×69cm

總售價連椅套 Total price including cover
VISSLE 紅色/橙色 red/orange 092.178.11 $2,290 
BORRED 灰綠色 grey-green 492.178.09 $2,790 

此組合所需用的組件 Parts included in this combination
BOMSUND 舒適布套 comfort cover × 1
BOMSUND 床褥 71×201cm mattress 71×201cm × 1
BOMSUND 三座位梳化框 3-seat sofa frame × 1
BRÅTHULT 椅墊 cushion set × 1
BRÅTHULT 三座位梳化布套 cover for 3-seat sofa × 1

BRÅTHULT 角位梳化床 
corner sofa-bed

總尺寸 Overall size：212×78/149×69cm

總售價連椅套 Total price including cover
VISSLE 紅色/橙色 red/orange 692.178.46 $3,290 
BORRED 灰綠色 grey-green 292.178.48 $4,090 

此組合所需用的組件 Parts included in this combination
BOMSUND 舒適布套 comfort cover × 1
BOMSUND 角位梳化床框 frame for corner sofa-bed × 1
BOMSUND 床褥 71×131cm mattress 71×131cm × 1
BOMSUND 床褥 71×201cm mattress 71×201cm × 1
BOMSUND 床褥 71×71cm mattress 71×71cm × 1
BRÅTHULT 椅墊 cushion set × 1
BRÅTHULT 角位梳化布套 cover for corner sofa × 1

BRÅTHULT 角位梳化 corner sofa

總尺寸 Overall size：212×78/149×69cm

總售價連椅套 Total price including cover
VISSLE 紅色/橙色 red/orange 392.178.24 $2,790 
BORRED 灰綠色 grey-green 992.178.21 $3,590 

此組合所需用的組件 Parts included in this combination
BOMSUND 舒適布套 comfort cover × 1
BOMSUND 角位梳化框 frame for corner sofa × 1
BOMSUND 床褥 71×201cm mattress 71×201cm × 1
BOMSUND 床褥 71×71cm mattress 71×71cm × 1
BRÅTHULT 椅墊 cushion set × 1
BRÅTHULT 角位梳化布套 cover for corner sofa × 1

組合示範 COMBINATIONS如何打開 HOW TO CONVERT

要將BRÅTHULT梳化床變成寬敞舒適的床十分簡單。 
先拉出底框，然後反出椅腳，將底框放在適當的位置， 
並與梳化扣合。這樣就大功告成，好好享受每晚舒適睡眠。

It’s easy to transform BRÅTHULT sofa-bed into a spacious and 
comfortable bed. First, pull out the underframe. Then simply fold 
out the legs and position the underframe in place and attach it to 
the sofa ‒ now the bed is ready for a good night’s sleep.

尺寸：闊 × 深 × 高
Size: width × depth × height


